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Deltagere:  
Forældre: Kenneth, Tove, Cathrine, Tenna, Rasmus, Camilla Mehl, Camilla Storm, Steffen 
Medarbejdere: Eva, Majbritt og Mona 
Ledelse: Birgitte, Claus (referent) 
Afbud fra: Rasmus, Eva 
 
 
 
Dagsorden 
 
0. 17.00 - Godkendelse af referater – referat fra forrige møde cirkulerer 

 
1. 17.00 elevernes kvarter (15 min) 

Udsat 
 
2. 17.15 Ny bestyrelse (30 min) 

præsentation  
konstituering af formand og næstformand  
Tove er valgt som formand og Steffen som næstformand 
fordeling af valgperioder (2 eller 4 år) og sted (børnehus eller skole).  
Lisa, Rebeca, Lasse Emil og Kenneth er valgt 2 år for børnehuset 
Tove(4år), Tenna(2år) Steffen(4år), Rasmus (2eller 4 år) og Cathrine (har 2 år tilbage af sin nuværende 
valgperiode) er valgt fra skolen 
kalender for næste år (bilag) 
datoer for møderne er fastlagt, bortset fra at vi kigger på om d. 20/3 kan flyttes 
Fordeling af bestyrelsesmedlemmer til forældremøder i efteråret 
Tove 4. kl. pindsvin 
Cathrine 3. kl og 0.kl 
Lasse Emil vuggestue og ørne 
Rebecca vuggestuen 
Steffen Harene og 1.kl 
Rasmus 6. kl., 5 kl. 
    Forældre møder i skole og børnehus skal være afholdt inden d. 26/10  

3. 17.45 Orientering fra (15 min.) 
- ledelse  
Vi mangler byggetilladelse, så ombygningerne er sikkert ikke på plads til 1. august 
Den ny Multibane er snart på plads, det bliver med græsbund 
 
Dialogmøde dagtilbud 
Steffen, Mona og Claus deltog 
Minimumsnormeringen bliver opnået til 2024. Fra 2023 fejrer vuggestuebørn deres 3 års fødselsdag i vuggestuen 
og starter i bhv. til den næste første, hvor de nu fejrer deres 3 års fødselsdag i børnehaven, starten flyttes en 
måned. 
Vi skal stadig fremadrettet effektivisere så vi så vi sparer 0,5 % 
I den samlede Fysiske APV for hele kommunens Dagtilbud, var fællesnævnerne utilfredsstillende rengøring og 
manglende instruktion og ved løft o.l. 
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I trivselsundersøgelsen var Kendskab til kerneopgaven, meningsfuldt arbejde og at vi støtter hinanden de 3 emner 
der fik den højeste score. De 3 laveste var inddragelses i beslutninger, manglende balance mellem tid og opgaver 
og manglende udvikling via MUS-samtaler.  
Så blev der debatteret frokostordning, se senere punkt 
Dialogmødet blev afsluttet med en diskussion om kvalitet i dagtilbud ud fra EVA kvalitetskriterier 
   
Struktur i vuggestuen, fra august vil vuggestuen bestå af 3 grupper blæksprutten (11 børn) Søstjernen (11 børn) 
og den nye stue Muslingen(10 børn) vi har ikke længere Boblegruppen hvor de ældste vuggestuebørn blev samlet 
og på den måde er der et skift mindre for børnene. Ændringen sker også fordi vi udvider fra 28 til 32 pladser. 
- Forældre:  

 
4. 18.00 Frokostordning i dagtilbud (30 min.) 

- Oplæg v/Claus 
- Beslutning om frokostordning: 

- forældrearrangeret frokost ordning med kommunalt tilskud? 
- Kommunal arrangeret frokostordning  
- Ingen frokostordning 
Bestyrelsen vælger at takke nej til en frokostordning denne gang 
Bestyrelsen vil gerne arbejde med at undersøge hvad forældre tænker om frokostordning i vores dagtilbud, 
undersøge de økonomiske konsekvenser for etablering af nyt køkken (modtage/industrikøkken), så vi er bedre 
forberedt på at tage en debat eller afstemning blandt forældre, om 2 år. Bestyrelsen mener at det på nuværende 
tidspunkt ikke er muligt at have en ordentlig debat. Principelt mener bestyrelsen med de rette betingelser er 
frokostordning en god ide. 
Kenneth laver et skriv til månedsnyt, hvor der forklares hvorfor bestyrelsen har valgt at sige nej denne gang. 

5. 18.30 Pause (30 min) 
 
6. 19.00 Status ”Forældrearbejdsdag d.26/8 2022 i Thorsager skole og børnehus” (10 min.) 

- Orientering om plan (Rasmus og Camilla Mehl, er koordinatorer) 
Camilla og Rasmus har udarbejdet en invitation som udsendes på Aula til alle forældre  
7. 19.10 Godkendelse af Princip for børnenes færdselssikkerhed (10 min.) 

-     Gennemarbejdet princip er klar til godkendelse (bilag) 
Godkendt 
8. 19.20 Fællesbestyrelsens årsberetning for 2021-2022 (20 min) 

-     oplæg v/Tove (bilag) 
Enkelte værdibaserede ord fjernes og afsnittet om trivselsmålinger skrives om, der tilføjes afsnit om ny legeplads og 
elevrådsarbejde 
9. 19.40 Punkter til kommende møder – kommentarer og nye punkter (10 min.) 

- Kronologisk arbejde med de øvrige principper 
- Opdatering af årshjul for fællesbestyrelsen (på mødet i august 2022) 
- Arbejdet med mål og indholdsbeskrivelse for SFO i Syddjurs kommune 

              – lokalt præg inden sommer 2022 (skal på møde i august) 
- Ombygning – status 
- Fælles forældre-dialogmøde forår 23 (aftales august 2022) 
- Gennemgang af trivselsmålinger 2022 (skal på møde i august) 
- Evaluering af antimobbestrategi – lever den, bruger vi den, hvordan bruger vi den.  

                - Tages op i forb. med trivselsmålingerne. 
- Revidering af forretningsorden – senest revideret 2014 
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19.50 Eventuelt (10 min.) 
- Tak til de afgående bestyrelsesmedlemmer for deres gode arbejde 
 

Næste bestyrelsesmøde: d.22/8 2022       
God sommerferie 


